
Van:ITE)<BEEEE minvws.nl>
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 09:58

Aan: IESE) <BEEETP minvws.nl>
Onderwerp: FW: Verlengen overeenkomst onderzoek groepsimmuniteit Sanquin

Dag EEA,

Hierbij het akkoord van EEE straks ontvang je de offerte die ik heb ontvangen. Kan jij op basis

daarvan met de HIS aan de slag voor ene NOK/wijzigingsovereenkomst. Of heb je daar dan eerst

nog weer akkoord van onze directeur nodig? Lijkt mij het meest logisch om dat akkoord gewoon te

vragen samen met de overeenkomst die op gesteld is.

Wel goed voor jullie om even te weten, dat het totaal bedrag van de vorige

wijzigingsovereenkomst iets opgehoogd wordt momenteel (dat gebeurt bij PG, [EEE kan je daar

alles over vertellen). Dit heeft ermee te maken dat jet 52 maar 5 iermee komt

het totaal bedrag van de wijzigingovereenkomst op. (ex btw) en incl btw) uit.

In plaats van het bedrag dat nu in de wijzigingovereenkomst staat. Daar werk dus aan met

de HIS.

Ik hoor het graag als je nog wat van ons nodig bent.

Groeten

van:IEEE)<r minvws.nl>

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 15:06

Aan:IEEE)< minvws.ni>;ICES
< minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verlengen overeenkomst onderzoek groepsimmuniteit Sanquin

1k ben akkoord

Maar waarom maar een half jaar? Morgen we daarna nog een keer verlengen?

minvws.nl

Van:IEEE)< minvws.nl>

Verzonden: woensdag 3 februari 2021 15:04

Aan: SERENE) < minvws.nl>;[IEEE

<BEEE minvws.nl>
Onderwerp: Verlengen overeenkomst onderzoek groepsimmuniteit Sanquin

Dag [HIE
Ik heb het even bij de BB nagevraagd, maar voor het verlengen van een overeenkomst is

afgesproken dat afstemming met een MT-lid voldoende is. Nadat we een offerte hebben ontvangen
kunnen we dan door de directeur de overeenkomst (met het bedrag) laten goedkeuren.

Kan ik jou akkoord krijgen om de overeenkomst tussen VWS en Sanquin te verlengen voor het

onderzoek groepsimmuniteit dat zij voor ons doen voort te zetten tot en met juni 2021. Dit

onderzoek loopt nu nog steeds door (vooruitlopend op deze overeenkomst) het RIVM heeft ook

gezegd dit graag te willen (ik heb wel even nagevraagd wat ze dan met deze gegevens doen, maar

als daar een bevredigend antwoord op komt en dat verwacht ik wel is het fijn als ik direct verder

kan) dus lijkt mij goed om dit in ieder geval dit half jaar door te laten lopen. Uiteraard alleen

zolang de daadwerkelijk het onderzoek uitvoeren, maar dat regelen door te laten factureren op

basis van nacalculatie. Het gaat om een bedrag van voor een half jaar, hetzelfde als

waar zij nu het onderzoek voor uitvoeren. Maar de offerte moet ik nog opvragen.

Heb jij zo voldoende info om akkoord te geven, of wil je meer van weten voor je ja zegt?

Groeten

Programmadirectie COVID-19 - Ministerie van VWS

M: 5.1.2e

1131571


